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Přítomni:  

za Exekutivu MSKSH - p. Pavel Bochnia, Jiří Štefek, Martin Strnadel, Miroslav Bartoň, 

Vangelis Simu, 

sekretář a hospodář házené -  pí Jana Hloušová 

administrátor – p. Přemysl Fukala 

členové STK – p. Antonín Martiník, Radek Mohyla 

komise DK – p. František Fiedler, Božetěch Tvarůžek 

členové KR – p. Martin Kosa 

členové KM – pí Jana Hajžmanová, p. Jan Martínek, Pavel Rekšák, Vojtěch Neuwirth 

člen Rady ČSH – p. Rudolf Jaroň 

 

Omluven: člen KR – p. Tomáš Petruška 

 

Předseda exekutivy p. Bochnia přivítal všechny přítomné na rozšířeném jednání Exekutivy 

MSKSH. 

 

Program:  
1. Kontrola plnění úkolů z posledního jednání ze dne 12. 11. 2013 
2. Hodnocení činnosti komisí STK a DK 
3. Hodnocení činnosti komise rozhodčích 
4. Hodnocení činnosti komisí KM a TMK 
5. Plán práce exekutivy na rok 2014 
6. Informace o čerpání fin. prostředků MSKSH k 17. 12. 2013 dle výpisu z ek. systému 

Xaverius 
7. Organizační, různé, diskuze 
 
ad 1) Kontrola plnění úkolů z posledního jednání dne 12.11. 2013  –  pí Hloušová 
bod 9/2  úkol trvá, částečně jiţ byla předloţena p. Simu vize sponzorství, této otázce bude 
věnována pozornost na lednovém jednání exekutivy 
bod 10-11/1 splněno 
bod 10-11/2 splněno, termín návratky z oddílů do 15. ledna 2014 
bod 10-11/3 splněno 
bod 10-11/4 splněno, viz bod jednání ad 2) 
 
ad 2) Informace z STK – p. Štefek  
2.1. Organizační změna – člen STK a rozhodčí pan Antonín Martiník má změnu mobilního 
čísla:         MOBIL 604 321 642 
 
2.2. STK podala podnět DK k řízení o porušení SŘH čl. 26 – změny hlášení. Jedná se o 
poplatek ve výši 100,-- Kč za utkání/změnu termínu. DK připraví podklady, poté bude 
rozesláno na příslušné oddíly. V této souvislosti podala pí Hloušová informaci, ţe nebyly 
z oddílů zatím provedeny ţádné úhrady tohoto poplatku dle evidence v syst. Xaverius. 

Z Á P I S    č. 12/2013 
z rozšířeného jednání exekutivy  MSKSH , 
konaného v úterý  dne  17. prosince  2013  v 15.00 
hod. v Kopřivnici, hotel Olympia 
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2.3. STK provedlo průběţné vyhodnocení licenční politiky za podzimní část soutěţí 2013. 
 
2.4. STK zpracovala podklady pro zpracování rozpisu JARO 2014, navrácení podkladů 
z oddílů je stanoveno v termínu do 15. ledna 2014. 
 
2.5. STK byly zpracovány a odeslány dopisy – postupy do ŢL a kvalifikaci do ŢL a ČSL. 
 
2.6. Na základě odpovědi z ČSH Praha a připomínky KM při MSKSH nebude dle návrhu 
zařazen do rozpisu JARO 2014 jeden hrací den navíc – čtvrtek. Pro jarní část tedy nedojde 
k ţádné změně, vše zůstává v platnosti dle rozpisu PODZIM 2013. 
 
2.7. Ukládá se STK upravit v rozpisu JARO 2014 čl. 18 – úhrada poplatku ve výši 100,-- Kč 
tak, ţe úhrady budou vyúčtovány k proplacení vţdy po skončení podzimní a jarní části. 
Na závěr poděkoval předseda STK p. Štefek všem svým členům a spolupracujícím komisím 
za jejich práci. 
 
2.8. Předseda DK p. Fiedler podal informace o činnosti DK v roce 2013, písemná zpráva je 
uloţena u sekretáře házené. Mimo jiné zhodnotil spolupráci s komisemi STK, KR, sekretářem 
házené a administrátorem webových stránek, kterou povaţuje za vynikající. 
 
ad 3) Informace z  KR – p. Simu  
3.1. Dne 14. 12. 2013 se konal seminář rozhodčích házené 5. skupiny“, v hotelu Olympia 
Kopřivnice v době od 9.00-18.00 hod. Ze semináře se omluvili p. Adámek a Švrček. 
 
3.2. Na základě oznámení KR všem oddílům a rozhodčím bylo provedeno ustavení do 
funkce obsazovacího referenta - tuto funkci v KR bude vykonávat ode dne 2. 12. 2013 p. 
Martin Kosa.  
 
3.3. Dále všem rozhodčím zaslal předseda KR informaci ve věci, kdy někteří rozhodčí 
odmítají vyplnit tiskopis vyúčtování rozhodčích. Tiskopis je závazný a je nutné vyplnit 
všechny poţadované informace, které jsou na tiskopise předepsány. Znovu se upozorňuje na 
to, že kdo nevyplní platný tiskopis, může být s výplatou náhrad odmítnut a to zcela oprávněně. 

 
ad 4)Činnost komisí – KM, TMK – p. Strnadel, Bartoň 
 
KM p. Strnadel  
Předseda KM  podal informace k mládeţnickým projektům – ŢK, školní liga, Házenkářský 
desetiboj, ČeskoSlovenská liga mládeţe. 
K těmto projektům se odvíjela následující diskuze: 
p. Martínek, Rekšák, pí Hajţmanová – Házenkářský desetiboj – kritika nízké účasti dívek, 
velmi špatná komunikace s oddíly, u chlapců k těmto problémům nedochází 
p. Bochnia – vyjádřil se k celkové činnosti komise mládeţe, její činnost povaţuje za prioritní, 
rovněţ se vyjádřil k mládeţnickým projektům, kde není situace zrovna nejlepší 
p. Bartoň – hovořil ke všem mládeţnickým projektům v širších souvislostech za všechny 
krajské svazy, poukázal na to, ţe v menších oddílech se zcela vytrácí práce s mládeţí. Ze 
strany ČSH se vyhodnocují jednotlivé mládeţnické projekty, bude zřejmě docházet ke 
změnám, je to ve fázi hledání, nutno navrhnout takové změny, aby došlo ke zlepšení, zatím 
se však na jednotlivých projektech pokračuje, nic se nemění a neruší. 
p. Strnadel, p. Bochnia – ţákovská liga, házená na školách v osnovách není zařazena, 
neexistuje propagace, je stále nutné na propagaci házené pracovat, dle názoru p. Bochnii 
funkční systém musí jít „od vrchu“, 
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p. Jaroň – kritika na práci s mládeţí, ubývá mládeţnických druţstev, naše druţstva se 
umisťují na zadních místech, dříve tomu bylo naopak, u menších oddílů se ruší mládeţnická 
druţstva, soutěţe pak jiţ nejsou tak kvalitní, 
p. Bochnia – potvrzuje tuto situaci a vyzval všechny přítomné na jednání k diskuzi na toto 
téma, 
p. Štefek – vyjádřil se k mládeţnickým soutěţím našeho kraje, komunikace s oddíly je i ze 
strany STK  špatná, 
dále se vyjádřil k trenérům, v průběhu posledních let došlo k vyškolení vysokého počtu 
nových trenérů licence „C“, přesto více jak 30 % druţstev nejezdí na mistrovská utkání 
s trenéry 
pí Hajţmanová – dochází ke kumulaci výkonu funkce trenéra a vedoucího druţstva, v zápise 
není tedy uveden trenér, ale pouze ved. druţstva 
p. Strnadel – apeloval na vedení ČSH, aby byla výchova trenérů v koncepci vysokých škol 
(pedagogická, sportovní apod.). Házená se zcela vytratila z osnov škol. Ukládá se proto p. 
Bartoňovi, aby na jednání Exekutivy ČSH tuto problematiku otevřel a bylo zahájeno řešení. 
p. Jaroň – dle moţností získat z kraje granty na výchovu trenérů. Ukládá se předsedovi 
exekutivy získat informace na kraji v této oblasti. 
 
TMK – p. Bartoň 

Byla podána informace o školení trenérů licence „C“: 
leden 2014 – Ivančice 
červen 2014 – Kopřivnice 
listopad 2014 – Olomouc 
 
Doškolení trenérů proběhne v měsíci srpnu v Kopřivnici. 
 
ad 5) Plán práce Exekutivy MSKSH na rok 2014 – p. Bochnia   
                    28. ledna 2014  14.30 hod.  Ostrava 
         25. února 2014  14.30 hod.  Ostrava 
         25. března 2014  14.30 hod.  Ostrava 
  březen 2014          KONFERENCE  v 16.00 hod. Ostrava, bude upřesněno 

         29. dubna 2014  14.30 hod.  Ostrava 
         27. května 2014  14.30 hod.  Ostrava 
         24. června 2014  14.30 hod.  Ostrava 
         29. července 2014  14.30 hod.  Ostrava 
  srpen 2014 – z důvodu dovolených se jednání exekutivy nekoná 
         30. září 2014  14.30 hod.  Ostrava 
         21. října 2014  14.30 hod.  Ostrava 
         25.listopadu 2014 14.30 hod.  Ostrava 
         16. prosince 2014  - čas a místo konání bude upřesněno, rozšířené jednání 
          o členy jednotlivých komisí při exekutivě 
 
Komise STK se schází v průběhu soutěţí pravidelně ve čtvrtek od 13.00 hodin. Ostatní 
komise se schází dle potřeby. 
    
ad 6)  Průběžná zpráva o hospodaření MSKSH k 17. 12. 2013 dle ek. systému ČSH Xaverius  – pí 
Hloušová 
 
6.1. Byla podána zpráva o průběţném hospodaření k 17. 12. 2013 (náklady, výnosy, zisk). 
       Poslední aktualizace systému Xaverius proběhla 6. 12. 2013. 
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Na základě našich připomínek, uvedených v zápise č. 10-11/2013 ze dne 12. 11. 2013 a 
odpovědi p. Chvalného – email  ze dne 21. 11. 2013 k ek. systému Xaverius uvádíme: 
 
Hospodaření krajů – zůstatek 
Dle dokladů Hlavní účetní knihy a Analytické výsledovky k datu 28. 2. 2013, které nám byly 
předloţeny na březnovém jednání v Rytířsku, poloţka ve výši 6 000,-- Kč – startovné SK 
PEMA Opava za ČSL ještě nebyla zaúčtována. 
Pokud byla provedena dodatečná úprava v účetnictví, mohla nám být podána informace a 
nemuselo tedy docházet ke zbytečným urgencím. Tuto informaci jsme obdrţeli aţ dne 21. 11. 
2013 (roční závěrka za rok 2012). 
 
Ekonomický systém Xaverius 
Nemůţeme souhlasit s tím, ţe aktualizace Xaverius je dle vašeho vyjádření „…. průběţně 
zpravidla v desetidenní periodě aktualizován“, jedná se vţdy o podstatně delší dobu. Navíc 
nikde není uvedeno „datum aktualizace“, coţ je zavádějící a tuto skutečnost kritizují i jiné 
KSH. Ţádáme proto, aby datum provedení aktualizace v systému Xaverius bylo vţdy 
uváděno a dále aby aktualizace byla prováděna s týdenní pravidelností ! 
 
K uvedeným výnosům – nelze dle vás účtovat na náš podúčet. Pokud je tomu skutečně tak, jak 
se odvoláváte na různé dokumenty, vámi zasílanou tabulku „Hospodaření KSH 2013“ 
rovněţ častěji aktualizujte rovněţ s uvedením data aktualizace. 
 
K výpadku systému Xaverius – rovněţ by bylo vhodné z vaší strany, pokud dochází 
k delšímu výpadku v systému Xaverius, uvést na webu ČSH informaci, ţe došlo k výpadku, 
z jakého důvodu a kdy bude funkčnost systému obnovena. Nedocházelo by ke zbytečným 
dotazům, proč to nejde a kdy to půjde. 
 
Chyby v systému Xaverius 
K mylně zavedeným účetním poloţkám, zde jen můţeme dodat, ţe je třeba se více a 
pozorněji věnovat zavádění účetních poloţek, aby k takovým chybným zápisům 
nedocházelo. K vašemu konstatování, ţe KSH Vysočina se neozval o chybějící fin. částku (ne 
malou) – asi jim peníze nescházely. 
 
 
6.2. Vzdělávací poplatek rozhodčích za soutěžní roč. 2013/2014 k datu posledního zápisu 
17. 12. 2013: 

Neuhrazeno – ze strany rozhodčích na základě e-mailu nevydokladováno pro zpětnou 
kontrolu: 
Jaroň Marek   200,-- Kč       -„-            48475 
Jaroň Petr   200,-- Kč       -„-            2488 
Maxilon Alexandr  dle rozhodnutí KR není delegován na ţádná utkání 
 
6.3. Úhrada vystavených pokut a poplatků za období od ledna do 17. 12. 2013, vedené pod 
číslem 1 až 20/2013 – všechny byly uhrazeny. 
 
ad 7) Organizační, různé, diskuze 

7.1. Všem oddílům byl zaslán  dne 22. 11. 2013 e-mail ve věci správné fakturace z oddílů vůči 
MSKSH, byl zde podrobně rozepsán postup. 

Diskuze rozepsána v bodě 4 zápisu.   
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Další jednání exekutivy se bude konat v úterý  dne 28. ledna 
2014 ve  14.30 hodin v Ostravě, Vítkovická 3083/1.  
 

 
Úkoly z jednání: 
 
bod 9/2 Předloţit návrhy na zpracování moţných podmínek pro sponzorství krajských 
soutěţí v příštím soutěţním ročníku 2014/2015 včetně smluvních podmínek apod..  
T: leden 2014 
Z: všichni členové exekutivy - návrhy  
 
bod 12/1 Projednat na jednání Exekutivy ČSH moţnost zahájení řízení ve věci,  aby byla 
výchova trenérů v koncepci vysokých škol (pedagogická, sportovní apod.). Házená se zcela 
vytratila z osnov škol.  
T: dle jednání EXE ČSH 
Z: p. Bartoň 
 
bod 12/2 Dle moţností získat z kraje granty na výchovu trenérů. Ukládá se předsedovi 
exekutivy získat informace na kraji v této oblasti. 
T: dle dojednání schůzky na kraji 
Z: p. Bochnia 
 
bod 12/3 Ukládá se STK upravit v rozpisu JARO 2014 čl. 18 – úhrada poplatku ve výši 100,-- 
Kč tak, ţe úhrady budou vyúčtovány k proplacení vţdy po skončení podzimní a jarní části. 
T: leden-únor 2014 
Z: p. Štefek 
 
Na závěr poděkoval předseda exekutivy p. Bochnia všem přítomným za jejich aktivní 
přístup k jednání a popřál spokojené proţití svátků Vánočních a do Nového roku hlavně 
zdraví a spokojenost. 
 
Zapsala: Jana Hloušová                                                           předseda exekutivy MSKSH                     
                sekretář MSKSH                      Pavel    B o ch n i a, v.r. 
 

Do Nového roku 2014 vám všem přejeme hlavně zdraví, štěstí, osobní i sportovní pohodu! 

 


